
دربی 102 با تمام اتفاقات تلخ و شیرینش مانند دربی های گذشته به تاریخ 
پیوست و حالا سرخابی باید در ادامه لیگ برای قهرمانی جدال داشته باشند. در 
این میان آنها نباید از سپاهان و تراکتور تازه اوج گرفته نیز غافل باشند، رقابتی که 
هیجان لیگ را در ادامه فصل دوچندان خواهد کرد. با توجه به این شرایط بازی 
هریک از این تیم ها حساسیت خودش را دارد. هم اکنون سرخپوشان پایتخت 
بازی با استقلال خوزستان را در اهواز پیش  رو دارند که از هر نظر برای دو تیم 
حساسیت بالایی دارد. پرسپولیس در شرایطی به مصاف تیم انتهای جدول 
می رود که محکوم به برد در این مسابقه است؛ چراکه اگر باز هم امتیاز از دست 
بدهد آن وقت است که کم کم از کورس قهرمانی لیگ هم خارج خواهد شد. 

   توصیه های مهم یحیی به شاگردانش
یحیی گل محمدی خوب می داند که تیمش با کنار رفتن از لیگ قهرمانان آسیا برای 
رضایـــت هوادارانـــش باید در رقابت های داخلی جبران مافات کنـــد، از این رو او به 
شاگردانش تاکید داشته که آنها برای تکرار قهرمانی دیگر حق امتیاز از دست دادن 
ندارد. پرسپولیس تا پایان نیم فصل 4 بازی دیگر مقابل استقلال خوزستان، شمس 
آذر قزوین، نساجی مازندران و مس رفسنجان را پیش  رو دارند و تحت هر شرایطی 
باید 12 امتیاز این مسابقه را به دست بیاورند. 4 بازی که قرار است در 14 روز برگزار شود 
و از این رو یحیی به سرخپوشان گفته همه آنها را آماده و سرحال برای این بازی های 
فشرده نیاز دارد. در همین راستا نیز سرخپوشان هم قسم شدند که مانند فصل پیش 
و بعد از شکست خانگی مقابل سپاهان، متحد شده و 4 دیدار پیش رو را با برد پشت 
سر بگذارند. در این میان پرسپولیس بازی با استقلال خوزستان و مس رفسنجان را 
باید در خارج از خانه انجام دهد و به این خاطر یحیی تاکید داشته که این سفرها 
نیز باید با به صورت چارتر انجام شود تا سرخپوشان کمترین زمان را ظرف سفر کنند.

    کار بزرگ کاپیتان های پرسپولیس
رضا درویش از یک هفته قبل از بازی پرسپولیس و الدحیل به دنبال این بود 10 درصد 

از قرارداد اعضای تیمش را پرداخت کند و به این شکل آنها با روحیه بهتری به مصاف 
تیم قطری بروند که این اتفاق رخ نداد. در همین راستا قرار بر این شد پیش از دربی 
این پرداختی ها انجام شود که روز مسابقه یکباره به سرخپوشان اعلام می شود فقط 
5 درصد دریافتی خواهند داشت. خبری که بیشتر باعث ضربه روحی به آنها می شد 
تا اینکه شارژ مالی شان کند! البته کاپیتان های پرسپولیس به اتفاق یحیی مانع این 
اتفاق شدند و با ازخودگذشتگی سعی کردند جو تیم شان را آرام کنند. بازیکنانی چون 
امید عالیشاه، وحید امیری، علیرضا بیرانوند، سروش رفیعی و مهدی ترابی به اتفاق 
یحیی تصمیم می گیرند، هیچ دریافتی از باشگاه نداشته باشند تا باشگاه از پول آنها 
بتواند به جای 5 درصد، 10 درصد قرارداد دیگر بازیکنان را پرداخت کند. این اتفاق 
درحالی رخ داد که در حالت عادی تصور می شد کاپیتان های پرسپولیس در قبال 
بدقولی دوباره مدیریت باشگاه باز هم علیه وی موضع بگیرند اما آنها این بار به خاطر 
حساسیت دربی و هواداران تیم شان تصمیم گرفتند از سهم خود گذشته و شرایطی 
را به وجود آورند که بقیه اعضای تیم شان حداقل از اقدام باشگاه شاکی نشوند. در هر 
شکل اتحاد کاپیتان ها و قدیمی های پرسپولیس به همراه سرمربی این تیم باعث شد 
که سرخپوشان قبل از دربی با روحیه بهتری به مصاف این بازی بروند. هرچند آنها 
اصلا دلخوشی از مدیریت باشگاه خود ندارند و خیلی از مشکلات و کمبود های 

این فصل شان را در ضعف مدیریت جست وجو می کنند. 

   آشتی کنان در کافه یک هوادار با کمک بیرانوند
برانکو ایوانکوویچ در دوران حضورش در پرسپولیس بارها به این نکته تاکید داشت که 
باشگاهش باید هرماه یک بار ضیافتی را با حضور کل اعضای تیم ترتیب دهد تا اتحاد 
و یکدلی در تیمش بیشتر شود، حتی در مواقعی که باشگاه پرسپولیس توان مالی این 
کار را نداشت، خود برانکو برای این دورهمی تیمش هزینه می کرد. اتفاقی که در دوره 
مدیریت رضا درویش در پرسپولیس حتی یک بار هم رخ نداد، درحالی که یحیی بارها 
خواسته بود بعد از کسب سه جام در یک فصل، باشگاهش حداقل باید یک جشن 
ویژه برای قدردانی از اعضای تیم ترتیب می داد. در همین راستا نیز روز شنبه یکی از 
دوستان بیرانوند برای افتتاح کافه رستورانش با همکاری او ضیافتی را برای اعضای تیم 
پرسپولیس ترتیب داد. در این ضیافت  یحیی درنهایت درویش را در آغوش گرفت و 

اجازه داد عکس آن در کانال رسمی باشگاه منتشر شود.

    مدافع گرجستانی  می رود؟
باشـــگاه پرســـپولیس چنـــد ماهی بود که بـــه بازیکنان و مربیـــان خارجی تیمش 

پرداختـــی نداشـــت و بدقولی های پی درپی به آنها باعث شـــد درنهایت 
تصمیم بگیرند از طریق وکیل شان به باشگاه خود نوتیس 

دهند. در این میان زمان نوتیس گولســـیانی 
و حنانـــوف به پایان رســـید امـــا آنها به خاطر 

بازی هـــای حســـاس پرســـپولیس و هـــواداران این تیم 
تصمیـــم گرفتنـــد تـــا دربـــی صبر کننـــد. درنهایت یـــک روز مانده به دربـــی بود که 
باشگاه پرسپولیس خارجی های را فراخوانده و به آنها پرداختی داشت. پرداختی  
که چندان آنها را راضی نکرده اســـت. حتی شـــنیده می شـــود گولسیانی پرداختی 
باشـــگاه را قبول نکرده اســـت.  در این شـــرایط پرسپولیســـی ها در تلاشند طی این 
چند روز باقی مطالبات این بازیکن را پرداخت کنند تا مانع از جدایی احتمالی او 
شوند. شنیده می شود سپاهان یکی از مشتریان او در نیم فصل است. در این میان 
برخی باشگاه های رقیب  فرصت را غنیمت شمردند و پیشنهادهای مالی خوبی 
به برخی بازیکنان خارجی پرسپولیس دادند. پیشنهادهایی که ممکن است در 

نیم فصل حنانوف و گولسیانی را وسوسه کند. اگرچه 
آنها تحت قرارداد باشگاه پرسپولیس هستند اما 

بـــا توجه به اینکه دریافتی های مالی شـــان در 
زمان موعد نبوده و به باشگاه خود نیز نوتیس 
داده اند، درحال حاضر می توانند قراردادشان 

را یکطرفه فســـخ و راهی تیم دیگری شوند. مگر 
اینکه باشـــگاه پرســـپولیس قبل از آغاز فصل نقل و 

انتقالات زمستانی میزان پرداختی به این دسته از نفرات تیمش را 
براساس آنچه در قراردادشان آمده برساند. نکته قابل توجه اینکه 

یکی از مسئولان باشگاه پرسپولیس مدعی بود مدیریت 
این باشگاه از همان تابستان مخالف ماندن گولسیانی 

بود و در نیم فصل از جدایی او استقبال می کند، از این 
جهت که قراردادش خیلی ســـنگین اســـت. موردی که به نظر می آید 

خود گولسیانی هم کم کم به آن پی برده باشد. 

از خودگذشتگی کاپیتان های سرخپوشان قبل از دربی

گولسیانی در آستانه جدایی؟ 
 یک هوادار واسطه آشتی کنان یحیی و درویش    خارجی های پرسپولیس همچنان دلخور از باشگاه

مجموعه های بزرگ اقتصادی در حالت عادی تمایلی به خرید سهام سرخابی ها ندارند، مگر اینکه دستوری در کار باشد

مالکیت بدون حق پخش؟
بحث مالکیت مشـــترک باشـــگاه  های استقلال و پرسپولیس یکی از 
موضوعات جدی است که کنفدراسیون فوتبال آسیا روی آن دست 
گذاشـــته تا مجوز حرفه ای را برای آنها صادر کند. این درحالی اســـت 
که اگرچه شـــنیده می شـــود این دو باشـــگاه فقط تا اوایل دی ماه برای 
تعیین تکلیف این اتفاق فرصت دارند اما به نظر می رسد ضرب الاجل 
مباحـــث مالکیتی دو باشـــگاه نیز به فرصت نهایـــی AFC در همان 
فروردین ماه سال بعد که تمامی آیتم ها را در نظر گرفته مربوط می شود 
و تا حدود سه ماه دیگر برای تفکیک مالکیت دو باشگاه فرصت باقی 
باشـــد. این در حالی اســـت که با توجه به حساســـیت ویژه و پیگیری 
جدی کنفدراســـیون فوتبال آســـیا، مالکیت باشـــگاه های استقلال و 
پرســـپولیس که در حال حاضر 90 درصد آن در اختیار وزارت ورزش 
قرار دارد، باید به طور عمده واگذار و یک مالک مشخص به طور مجزا 
برای هر کدام از این دو تیم مشـــخص شـــود تا مشـــکلی بابت صدور 
مجوز حرفه ای به وجود نیاید و حذف از تورنمنت های آسیایی برای 
سرخابی ها اتفاق نیفتد. البته پیش از این برخی تلاش ها برای انتقال 
ســـهام باشگاه اســـتقلال به وزارت اقتصاد و دارایی صورت گرفته که 
کام مانده بود اما حالا قرار اســـت با اعلام ســـازمان  درنهایت این امر نا
خصوصی سازی 51 درصد سهام باشگاه  های استقلال و پرسپولیس 
بـــه ارزش 1800 میلیـــارد تومـــان برای آبی هـــا و 2100 میلیارد تومان برای 

سرخ پوشان به زودی و تا پایان سال جاری واگذار شود. 
در شرایطی که به خاطر اهمیت بالای شناسایی سهامدار و اهلیت 
داشـــتن آن در باشـــگاه های استقلال و پرســـپولیس برای دولت حائز 
اهمیت است، احتمالا تاییدیه گرفتن برای این کار هم پروسه خاصی 
داشته باشد اما شنیده می شود شستا )شرکت سرمایه گذاری سازمان 
تامیـــن اجتماعـــی( و هولدینگ پتروشـــیمی خلیج فـــارس در این کار 

پیشقدم شده اند. 
نکته قابل توجه در این بین اینکه عارف نوروزی، مدیرعامل شـــرکت 
شســـتا در نامـــه ای بـــه وزارت ورزش با مطرح کردن درخواســـت خرید 
باشـــگاه پرســـپولیس با توجه به در اختیار داشـــتن 50 درصد ســـهام 

ذوب آهـــن، خواســـتار تعیین تکلیف موضوع از ســـوی این وزارتخانه 
شـــده اســـت تـــا این اتفاق بعـــدا تبعات حقوقی ایجاد نکنـــد. در این 
، یعنی واگذاری سرخابی ها  خصوص شنیده می شود قرار است این امر
به صورت رسمی در هفته پیش رو در جلسه هیات دولت مصوب شده 
تا راهکارهای قانونی برای انجام این کار فراهم شود این درصورتی است 
که میثم پیله فروش، معاون سازمان خصوصی سازی درحالی که تمایلی 
به مصاحبه نداشـــت به »فرهیختگان« گفـــت: »نمی توانم اطلاعات 
کامل تری بدهم. خبر جدید چند روز دیگر منتشـــر می شـــود اما این 
اسامی را تایید نمی کنم و بنایی برای صحبت کردن هم ندارم!« البته 
اگر واقعا نام این دو شرکت دولتی مطرح نباشد شنیده های خبرنگار 
»فرهیختـــگان« حکایـــت از آن دارد کـــه چند شـــرکت دیگر از جمله 
شرکت سرمایه گذاری غدیر و شرکت همراه اول برای باشگاه استقلال 
و شرکت ایرانسل برای سرخ ها می توانند گزینه های بعدی تلقی شوند. 
نکته جالب درباره این واگذاری ها اینکه درباره شستا شنیده می شود 
که این شرکت با وجود مصوب شدن خرید پرسپولیس از سوی دولت تا 
به امروز زیر بار این موضوع نرفته و گویا علایق رنگی مدیران این شرکت 
دولتی )مایل به استقلالی بودن مدیران این شرکت( باعث شده است 
تا به هر شکلی از زیر بار این مسئولیت شانه خالی کنند و نامه جدید 
درباره مالکیت مشترک با ذوب آهن نیز با همین هدف صورت گرفته 
اســـت تا این امر درنهایت محقق نشـــود. این در حالی است که علی 
عســـگری، رئیس ســـابق صداوســـیما  که درحال حاضر مدیرعاملی 
هولدینـــگ خلیج فـــارس را برعهـــده دارد، بـــرای تصمیم گیری در این 
خصوص زمان بیشتری را درخواست کرده اما از آنجایی که این امر به 
دستور صریح رئیس جمهور به وزارت ورزش و سازمان خصوصی سازی 

برمی گردد بعید است درنهایت با آن مخالفتی صورت بگیرد. 
 البته تمام این موارد درحالی اســـت که این دو باشـــگاه از اصلی ترین 
محل درآمدزایی یعنی حق پخش تلویزیونی محروم هستند و باید دید 
این شـــرکت ها در چنین اوضاعی که ســـرخابی ها درآمدزایی ندارند 

حاضرند مسئولیت مالکیت آنها را قبول کنند یا نه.
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

سرمربی والیبال سپاهان در گفت وگو با »فرهیختگان«: سپاهان برای حضور در لیگ برتر هدف بزرگی داشت

قهرمان فصل قابل پیش بینی نیست

تیـــم والیبـــال ســـپاهان در اولین حضور خود در لیگ برتر موفق به کســـب 
مقام قهرمانی نیم فصل شـــد و نکته مهم این قهرمانی کســـب این عنوان 
گردان فریبا صادقی در آخرین بازی خود در  بدون هیچ شکستی بود. شا
نیم فصل اول مقابل ذوب آهن به پیروزی رســـیدند تا ششـــمین برد خود را 
به ثبت برسانند و با 17 امتیاز در صدر جدول به عنوان قهرمان نیم فصل 
لیگ برتر زنان معرفی شـــوند. فریبا صادقی، ســـرمربی بانوان ســـپاهان در 
گفت وگو با »فرهیختگان« از چگونگی حضورش در ســـپاهان و کســـب 

عنوان قهرمانی نیم فصل گفت. 

تصمیم شما برای حضور در سپاهان شوکه کننده بود و شاید خیلی ها انتظار 
آن را نداشتند. 

من سال گذشته مربیگری نکردم و به خاطر شرایط و مشکلات شخصی 
قصد این کار را نداشـــتم. از ســـال قبل، فاصله گرفتم و دیگر به ذوب آهن 
نرفتم ولی با برنامه ریزی باشگاه سپاهان که تصمیم داشت در بخش بانوان 
زیرساخت ها را شروع کند و به صورت حرفه ای تیمداری کند و یک هدف 
بزرگ داشت، با توجه به مسئولیت من که متولی والیبال در استان هستم 
و به عنوان نایب رئیس هیات استان از من خواسته شد که این مسئولیت 
را خودم به عهده بگیرم. چون این حرکات به والیبال استان کمک می کرد 
و باعث رشد می شد، پذیرفتم که امسال مربیگری کنم. من هیچ مشکلی 
با ذوب آهن ندارم، با آنها در ارتباط هســـتم و هر کمکی که از من خواســـته 

شود، دریغ نمی کنم. 

و اولین حضور سپاهان در لیگ برتر هم با قهرمانی نیم فصل رقم خورد. 
بله. برنامه ریزی باشگاه به این صورت بود که می خواستند یک مسیر حرفه ای 
و اصولی را استارت بزنند. سپاهان سال گذشته در لیگ دسته یک حضور 
پیدا کرد و قهرمان شد و به سبب این اتفاق بازیکنان بومی وارد لیگ برتر 

شدند. هدف گذاری این باشگاه کسب سکو و حضور در چهار تیم برتر بود. 
درخصوص قهرمانی نیم فصل هم بچه ها همت کردند و خوب کار کردند، 

باشگاه هم حمایت کرد و موفق شدند قهرمانی نیم فصل را دست آورند. 

نکته مهم تر اینکه این قهرمانی بدون شکست به دست آمد. 
تمام سعی ما این بود که مسیر را برای پلی آف بهتر هموار کنیم و سعی کردیم 
تا جایی که می شود بدون شکست باشیم تا اگر در دور برگشت خدایی 

نکرده اتفاق خاصی افتاد، زیاد ضرر نکرده باشیم. 

سپاهان در حال حاضر متشکل از بازیکنان باتجربه و جوان است که شما به 
آنها میدان می دهید. بازیکنان با نظر خودتان انتخاب شدند و راضی بودید؟
بله تقریبا پنج یا شش نفر از این بازیکنان سال گذشته در لیگ دسته یک 
برای باشـــگاه ســـپاهان بازی کردند و یکی از اهداف ما همین بود که این 
بازیکنان جوان بتوانند امســـال در لیگ برتر حضور پیدا کنند و این یک 
جور پشتوانه سازی باشد. در کنار اینها نیاز بود که از بازیکنان باتجربه هم 
استفاده شود تا بتوانیم حضوری خوب و مثمرثمر در لیگ داشته باشیم. 

در نقل و انتقالات نیم فصل تغییری در بازیکنان خواهیم داشت؟
فعـــلا نـــه. با توجه به اینکه بازیکنان خوب و یکدســـتی داریم، احتمالش 

خیلی کم است. 

سپاهان در پایان فصل جام قهرمانی را بالای سر خواهد برد؟
همان طور که گفتم هدف باشگاه سپاهان کسب سکو بود، کسب سکو و 
. قهرمانی قابل پیش بینی نیست. به هرحال ورزش  حضور در چهار تیم برتر
اســـت و ممکن اســـت خدایی نکرده آسیب ها یا حوادث غیرمنتظره ای 
... نمی توان  رخ دهد، شرایط برخی تیم ها تغییر کند، تیم ها تقویت شوند و
قطعی در مورد قهرمانی صحبت کرد اما تا این لحظه باشگاه از شرایط راضی 
است و با توجه به اینکه نظر باشگاه این بود که بازیکنان بومی باشند، تا این 

لحظه از تیم رضایت دارد. 

یگانه عصاری
خبرنگار

خلاصه آگهی عرضه عمومی سهام
1402/09/27–1402/09/20  : تاریخ انتشار

ســازمان خصوصی ســازی در نظــر دارد بــه اســتناد قانــون اجــرای سیاســت های کلــی اصــل )44( قانــون اساســی، مصوبــه هیــات واگــذاری و ســایر قوانیــن و مقــررات 

مربوطــه، ســهام شــرکت های منــدرج در جــدول زیــر را بــا رعایــت »دســتورالعمل اجرایــی روش انتخــاب مشــتریان راهبــردی )اســتراتژیک( و احــراز و پایــش اهلیــت 

مدیریتــی در واگذاری هــا« از طریــق فرابــورس عرضــه و واگــذار نمایــد.

تعداد سهام نام شرکتردیف
درصد 
سهام

ارزش کل پایه
یال( )ر

شرایط تسویه ثمن معامله

یخ عرضه تار
میزان حصه 

نقدی

مدت 
اقساط 
)سال(

فاصله 
اقساط  

)ماه(

مطابق 66%5118,502,721,613,00010 5,503,486,500فرهنگی ورزشی استقلال ایران1
اطلاعیه 
فرابورس 66%5121,161,047,086,90010 5,362,657,650فرهنگی ورزشی پرسپولیس2

گهی های عرضه( در دســترس  گهی عرضه عمومی ســهام« )نســخه تکمیلی( در پایگاه اینترنتی ســازمان خصوصی ســازی به نشــانی www.ipo.ir)قســمت آ »آ

می باشــد. 

شماره شناسه1620535

شماره م.الف3561

نوبت دوم

ک کشور قوه قضائیه سازمان ثبت اسنادواملا
ک استان همدان اداره کل ثبت اسنادواملا

ک حوزه ثبت ملک همدان-ناحیه دو اداره ثبت اسنادواملا
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی ساختمان های فاقد سند رسمی

گهی موضوع ماده3 قانون و ماده13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های  آ
فاقد سند رسمی برابر 

رای شماره140260326034001757 هیات اول/دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمان های فاقد 

سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک همدان-ناحیه دو تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی آقای علی اصغر رهبر فرزند محمد به شماره شناسنامه1180 صادره ازکبودرآهنگ در ششدانگ 
ک 83 فرعی از  117 اصلی واقع در حومه بخش 2 حوزه  یک باب خانه به مساحت 15667 مترمربع پلا
ثبت ملک همدان –ناحیه دو خریداری از مالک رسمی )مع الواسطه( آقایان تقی و اسماعیل مسیبیان 
گهی می شـــود  محرز گردیده اســـت. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ
درصورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
گهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت  تاریخ اولین آ
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است 
درصورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/09/12   -    تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/27
گهی1615112 شماره م الف  1481   -    شناسه آ

مدرک فارغ التحصیلی فهیمه دهدشتی شفیعی فرزند محمدجعفر به شماره شناسنامه 1454 
صادره از  اهواز در مقطع کارشناسی رشته تحصیلی حقوق صادره از واحد دانشگاهی اهواز به 
شماره 496438 مورخ 1381/09/09  مفقود گردیده است و فاقد اعتبار می باشد. از یابنده تقاضا 
 ) می شود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد اسلامی واحد اهواز به نشانی اهواز فلکه کارگر )فرهنگ شهر

خیابان کارگر جنوبی کد پستی 68875-61349 و صندوق پستی 1915 ارسال نماید.

گواهی موقت دوره کارشناسی ناپیوسته رشته معماری اینجانب مژده بنی اسدی فرزند منصور با 
کد ملی3111517080 صادره از واحد کرمان مفقود گردیده و فاقد اعتبار می باشد.
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